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JUDr. Pašková: 

Všimla som si, že na sídlisku Sever sa už niečo s parkovacími miestami robí. Naozaj by 

trebalo zvážiť, či by nebolo možné ten chodník, ktorý z Trnavskej prechádza na Hurbanovu 

ulicu, žeby z toho sa urobila cesta, pretože by to veľmi pomohlo tej zhustenej časti, ktorá keď 

treba celé sídlisko obchádzať, celú Ternavskú ulicu a nie je to dlhý úsek. Je tam teraz 

chodník, po tom chodníku chodia auta, tam by bolo treba len trošku to rozšíriť a trošku to 

upraviť, aby z toho bola cesta. Zároveň by som chcela upozorniť, že viem, že keď sa budú 

rekonštruovať nejaké cesty, ten koniec Hurbanovej ulice s prejazdom na Pribinovu, tam sa 

nedá chodiť. Chodia tam všetci ľudia, ktorí idú na stanicu z východnej časti Trebišova aj zo 

sídliska a rodinných domoch. Kto ide pešo na stanicu ide cez tu ulicu, nehovoriac babky 

každý večer do kostola a z kostola. Tam sa treba zabiť na tej ceste, keď zaprší, nevidíte diery 

a prejsť sa nedá. Nie je to veľký kus ale treba to opraviť. 

 

Ing. Kolesár: 

Pani poslankyňa, obidva vami navrhované úseky nie sú takisto charakteru opravy, pretože na 

konci Hurbanovej chýba živičný povrch a to už je výstavba komunikácie, takže toto takisto 

nie je prevádzkový výdavok ale je to investícia rovnako ako prípadne prebudovanie chodníka 

spojky Ternavskej a Hurbanovej, nie je opravou ale investíciou, takže naozaj v tomto období, 

keď budú poslanci rozhodovať o použití zdrojov, tento návrh predostrieme. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 28.11.2012 
 

 

 

 

 

 

 


